



~ 1(1) ~


Protokoll nr 8 fört vid styrelsemöte 2023-05-25. Plats: Via teams.

Närvarande: Stefan Sedin, Catharina Karlstrand, Stefan Perdahl, Ulrika Eriksson, Erik Albinder och Lars Evert Nilsson.

1. Mötet öppnades av ordförande Stefan Sedin.
2. Till sekreterare för mötet valdes Lars Evert Nilsson.
3. Till justerare för mötet valdes Catharina Karlstrand.
4. Dagordningen godkändes.
5. **Föregående protokoll:** Punkten angående vår tidtagningsutrustning är ej klar. Stefan har nu bokat ett möte med Ulrika Öberg för att lösa frågan.
6. **Ekonomi:** De tidigare års avsättningar är nu återförda.
7. **Regionalt skidskytteforum:** Kommer att anordnas 14-15 oktober. Där kommer vi att ta upp bla vår juniorsatsning, hur blir vi fler utövare, hur få fler föreningar i distriktet mm.
8. **Jan Forsgrens mail:** Hans mail innehåller bla. Frågor av typen: Hur kan distriktet hjälpa till att få fram nya föreningar, gemensamma aktiviteter i regionen mm. (Det här är ju de frågor som kommer upp på Regionalt skidskytteforum. Stefan Sedin ser till att Jan Forsgren får denna information.)
9. **Kommande två VC-tävlingar och JVM:** Stefan Sedin håller nu på och förhandlar om dessa tre tävlingar med SSSF. Det blir nog ett avtal som omfattar de tre tävlingarna.
10. **Årsmöte:** Årsmötet hålls tisdag 20/6 kl 19.00 på Norra Station. De som vill blir bjudna på mat innan mötet kl 18.00. För att äta ska man anmäla detta via vår hemsida. Ulrika lägger ut denna anmälan på vår hemsida.
11. **Övriga frågor:** Lars Evert skickar ut påminnelse om årsmötet 20/6.
12. Nästa möte: Årsmötet 20/6.
13. Ordförande tackade för mötet.


Lars Evert Nilsson / Sekr


Stefan Sedin / Ordf


Catharina Karlstrand / Justerare